

www.philaphil.lu



PhilaPhil Corporate

PhilaPhil gives companies the opportunity to associate their image with a prestigious cultural institution, to entertain their guests at an exceptional venue and to offer their clients and colleagues VIP access to the Philharmonie.

PhilaPhil enables its members to enjoy outstanding events to celebrate highlights of the Philharmonie throughout the year: artists' talks and discussions with others who are active in the field of music, behind-the-scenes discoveries as well as social events and cocktail parties and an exclusive access to a private lounge every concert night. A special access to our box office also makes sure you have flexibility in organising your invitations.

PhilaPhil Corporate gathers together companies of different sizes and from various sectors with people who share a love for music and who wish to support culture and artists and help make music accessible to all.

PhilaPhil Corporate offers its members two levels of membership, *Lounge* and *Insight*, each giving access to a wide range of benefits:

- ❖ **Visibility and association with the Philharmonie**
- ❖ **Social events and cocktail parties**
- ❖ **Privileged access to the Philharmonie**
- ❖ **Exclusive access to rehearsals & backstage**

Information & contact

Marie Caillet
(+352) 26 02 27-920
philaphil@philharmonie.lu
www.philaphil.lu

PhilaPhil is engaged

Your involvement supports the *raison d'être* of the Philharmonie: **Musical excellence and access to music for all.**

How is your donation used?

The funds collected during the first PhilaPhil season enabled the Orchestre Philharmonique du Luxembourg to purchase two new **Wiener Classic Timpani**, at the suggestion of Music Director Gustavo Gimeno.

Thanks to the donations of the second PhilaPhil season, the Orchestre Philharmonique du Luxembourg and the Philharmonie Luxembourg were able to join the London Symphony Orchestra in co-commissioning the **«Community Opera»** *The Hogboon*, the final stage work of the late Peter Maxwell Davies.

In 2018, the PhilaPhil donations have supported the concert of the **Luigi Cherubini Youth Orchestra** conducted by Riccardo Muti, who has performed a concert together on May 26, 2018 in the Philharmonie Luxembourg.

We are equally delighted to inform you that we are able to purchase a new **Steinway grand piano** in 2019 and that the PhilaPhil circle will support a concert series for the first time this season, which is PhilaPhil's fifth. Under the title **«Rolando raconte...»**, Rolando Villazón will illuminate musical stories connected to the subjects of «Mozart» and «Don Quixote» during the 2019/20 season. In three moderated concerts and in continuous interaction with the audience, Villazón will open a new perspective on these two almost mythical figures, based on thorough musicological and historical research. He is aided by the OPL, three female conductors and young soloists.

Each level of membership includes **a donation that is tax-deductible in Luxembourg and elsewhere in Europe**. Please contact us if you are tax resident outside Luxembourg.

PhilaPhil Corporate

PhilaPhil permet aux entreprises d'associer leur image à une institution culturelle de prestige, de recevoir leurs invités dans un cadre exceptionnel et de leur offrir un accès VIP à la Philharmonie.

PhilaPhil propose des événements et des rencontres tout au long de l'année, lors des temps forts de la Philharmonie: échanges avec les personnalités du monde de la musique, découverte des coulisses, participation à des soirées, cocktails et événements, ainsi qu'une entrée exclusive chaque soir de concerts au salon dédié aux membres. Un accès privilégié à notre billetterie vous donne aussi la flexibilité d'organiser des invitations de dernière minute.

PhilaPhil Corporate réunit des sociétés de taille et de secteurs divers et permet à des passionnés de musique de soutenir culture et artistes et de faciliter l'accès à la musique pour tous.

PhilaPhil Corporate propose deux formules d'adhésion: *Lounge* et *Insight*, permettant de disposer des avantages suivants:

- ❖ **Visibilité et transfert d'image avec la Philharmonie**
- ❖ **Réceptions et cocktails**
- ❖ **Accès privilégié à la Philharmonie**
- ❖ **Répétitions et coulisses**

Information & contact

Marie Caillet
(+352) 26 02 27-920
philaphil@philharmonie.lu
www.philaphil.lu

PhilaPhil s'engage

Par votre engagement, vous soutenez la raison d'être de la Philharmonie: **l'excellence musicale et l'accès à la musique pour tous.**

À quoi sert votre don?

Les fonds collectés lors de la première saison du cercle PhilaPhil ont permis d'offrir à l'orchestre deux **nouvelles timbales Wiener Classic**, sur demande du Directeur Musical Gustavo Gimeno.

Grâce aux dons de la deuxième saison PhilaPhil, l'Orchestre Philharmonique du Luxembourg et la Philharmonie Luxembourg ont pu s'engager aux côtés du London Symphony Orchestra dans la commande de **l'opéra participatif** *The Hogboon*, dernière œuvre du regretté Peter Maxwell Davies.

En 2018, les dons PhilaPhil ont soutenu le concert du **Luigi Cherubini Youth Orchestra**, qui s'est produit en concert le 26 mai 2018 à la Philharmonie Luxembourg sous la direction de Riccardo Muti.

Nous sommes également ravis d'annoncer qu'en 2019, nous pourrions acquérir un nouveau **piano Steinway** et que, pour sa cinquième saison, le cercle PhilaPhil permettra de soutenir le nouveau cycle « **Rolando raconte...** », dans lequel Rolando Villazón se penchera, lors de la saison 2019/20, sur des thèmes consacrés à Mozart et au mythe de Don Quichotte. À l'occasion de trois concerts commentés et en interaction avec le public, il apportera, grâce à ses recherches approfondies, un nouvel éclairage sur ces sujets, entouré de l'OPL, de femmes cheffes d'orchestre et de jeunes solistes.

Les dons offerts à la Philharmonie donnent droit à une **déduction d'impôts au Luxembourg et dans d'autres pays européens**. N'hésitez pas à nous contacter si votre société est implantée en dehors du Luxembourg.

PhilaPhil Corporate Lounge:

Offer chosen by companies wishing to regularly invite a small group of guests, so that they can enjoy a special and exclusive experience at the Philharmonie, by accessing the PhilaPhil lounge and meet with artists.

PhilaPhil Corporate Insight:

Offer chosen by companies wishing to benefit from the 3 exclusive PhilaPhil evenings with their guests, while actively communicating their patronage on the Philharmonie communication tools and associating their image with the Philharmonie.

		Lounge	Insight
At the heart of the Philharmonie	Complimentary tickets to the 3 PhilaPhil events	10	10
	Preview presentation of the new season's programme	❖	❖
	Go behind the scene	❖	❖
	Meet the musicians, soloists and Directors of our musical world	❖	❖
	Invitations to orchestra rehearsals	❖	❖
	Receive the PhilaPhil Newsletter	❖	❖
	Benefit from name recognition in the annual report, the season brochure and on the Philharmonie's website	❖	❖
Visibility	Advert offered in evening programme		5
Dedicated services	Privileged access to the box-office:		
	Dedicated booking line	❖	
	Booking priority prior to the opening of the box-office	6/concert	
	Guaranteed seats up to 48 hours before the performance	2/concert	
	Flexible tickets: change or cancel reservations up to 24 hours prior to performance	❖	
	Access to the exclusive members' lounge on every concert night	6/concert	

PhilaPhil Corporate Lounge:

Cette formule est choisie par des entreprises désireuses d'inviter régulièrement un petit groupe de relations d'affaires, afin de vivre une expérience spéciale et exclusive à la Philharmonie, grâce à l'accès au salon et aux rencontres avec les artistes.

PhilaPhil Corporate Insight:

Cette formule est choisie par des entreprises désirant profiter des 3 soirées privées PhilaPhil avec leurs invités, tout en communiquant activement leur mécénat via les outils de communication de la Philharmonie et associant ainsi encore plus fortement leur image à celle de l'institution.

		Lounge	Insight
Au cœur de la Philharmonie	Invitations aux 3 soirées PhilaPhil:	10	10
	Présentation de saison en avant-première	❖	❖
	Visite des coulisses	❖	❖
	Rencontre avec des personnalités du monde de la musique	❖	❖
	Invitations aux répétitions d'orchestres	❖	❖
	Envoi de la Newsletter PhilaPhil	❖	❖
	Mention du nom sur le rapport d'activité, la brochure de saison et le site internet	❖	❖
Visibilité	Insertions publicitaires offertes dans les programmes du soir de votre choix		5
Services	Accès privilégié à la billetterie:		
	Ligne téléphonique dédiée	❖	
	Réservation indépendante du calendrier d'ouverture	6/concert	
	Disponibilité des places jusqu'à 48h avant le concert	2/concert	
	Possibilité de modifier ou d'annuler ses places sans condition jusqu'à 24h avant le concert	❖	
	Accès au Salon PhilaPhil (avec vestiaire privé) les soirs de concert	6/concert	

Notre société désire devenir PhilaPhil

PhilaPhil Lounge

PhilaPhil Insight

Montant de l'adhésion: 5 000 €

(réparti comme suit: 4 000 € de dons et 1 000 € de cotisation)

L'adhésion est valable un an. Vous recevrez un reçu fiscal dès le paiement de votre contribution.

Souhaite être mentionnée dans les pages de remerciements de la Philharmonie

Nom de la société

Représentée par

Adresse

.....

Code postal

Ville

pays

Téléphone

E-mail

Règlement par virement

(objet: PhilaPhil Lounge ou PhilaPhil Insight)

IBAN: LU98 0019 2355 1753 4000

BIC: BCEELULL

Date et signature

.....

Veillez renvoyer le formulaire à PhilaPhil, Philharmonie Luxembourg, 1 Place de l'Europe, L-1499 Luxembourg ou par e-mail at philaphil@philharmonie.lu

Our company would like to become PhilaPhil

PhilaPhil Lounge

PhilaPhil Insight

Membership fee: 5,000 €

(i.e. 4,000 € donation and 1,000 € subscription)

The membership is valid for one year. You will get a tax receipt after the payment of your contribution.

I wish to be listed in Philharmonie's acknowledgement pages

Name of the company

Represented by

Address

.....

Postal code

City

Country

Phone

E-mail

Pay by direct debit

(reference: PhilaPhil Lounge or PhilaPhil Insight)

IBAN: LU98 0019 2355 1753 4000

BIC: BCEELULL

Date and signature

.....

Please return the form to PhilaPhil, Philharmonie Luxembourg, 1 Place de l'Europe, L-1499 Luxembourg or per email at philaphil@philharmonie.lu